

Name of Media	: People's Daily, China
Date of Article	: 25 November 2005
Author	: Wang Nan
Pages	: 2 (1 pg original & 1 pg translation)
Notes	: Article on Asia-Europe Environment Forum 2005

人民日报

RENMIN RIBAO

今日 16 版(华东、华南地区 20 版) 国内统一连续出版物号 CN 11-0065

人民网 网址:[http://www. people. com. cn](http://www.people.com.cn)
手机:[http://wap. people. com. cn](http://wap.people.com.cn)

第 20957 期(代号 1-1)

人民日报社出版

2005 年 11 月

25

星期五

乙酉年十月廿四

北京地区天气预报

白天 晴间多云

降水概率 10%

风向 北转南

风力 二、三级

夜间 晴间多云

降水概率 10%

风向 南转北

风力 一、二级

温度 13℃/1℃

亚欧环境论坛举行

本报雅加达 11 月 23 日电 记者王南、管克江报道: 为期 3 天的亚欧环境论坛今天在此间举行, 来自欧亚两洲 38 个国家的近 300 名代表与会。

亚欧环境论坛是由亚欧基金会、印尼生

物多样性基金会、汉斯基金会、日本全球环境战略研究所、联合国环境开发署共同举办的。宗旨是: “占全球 2/3 人口的欧亚两洲, 能为可持续发展做什么?” 论坛期间, 代表们将围绕全球气候变化、生态保护、可再生能源和可持续发展等问题进行研讨。

Opening of the Asia-Europe Environment Forum

Jakarta 23rd November 2005

The 3-day Asia-Europe Environment Forum opened today in Jakarta, 300 participants from 38 countries in Asia and Europe are present.

This Forum is co-organised by the **Asia-Europe Foundation**, the Indonesia Biodiversity Foundation, the Hanns Seidel Foundation, the Institute for Global Environmental Strategies and the United Nations Environment Programme. The theme of the Forum is: "1/3 of Our Planet: What Can Asia and Europe do for Sustainable Development?" Topics such as global climate change, environment protection, natural resources management and sustainable development will be discussed, among others.

[end]